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Protokół Nr 10/2022 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło  się w dniu 29 listopada 2022 roku o godzinie 16.00 

 

Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania  

się na odległość ( zdalny tryb obradowania). 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu członków Komisji Edukacji Rady 

Miasta Gdańska według załączonej listy obecności, która stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu. 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji otworzył  posiedzenie 

komisji  i stwierdził quorum. Poinformował, że projekt porządku  został 

wysłany do radnych drogą elektroniczną. 

 

Przewodniczący komisji zaproponował  następujący porządek posiedzenia:  

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Gdańska na lata 2023 – 2050-  druk nr 1459. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  

 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – druk nr 1460. 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska  

 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 

Porządek posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie 7 głosami. 
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PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska na lata 2023 – 2050-  druk nr 1459. 

Pani Agnieszka Rawa – Wydział Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego 

w Gdańsku 

Jest to nowa projekcja Wieloletniej Prognozy Finansowej, która będzie uchylała 

obowiązującą obecnie Wieloletnią Prognozę Finansową i prezentuje ona w swoim 

zakresie podstawowe wielkości budżetowe. Ustala ona również kwotę długu. 

Załącznik  nr 2 przedstawia wszystkie przedsięwzięcia jakie planuje Miasto  

w całym okresie projekcji Wieloletniej Prognozy Finansowej  

i są to przedsięwzięcia, dla których ustalone są nazwy, jednostka realizująca  

a także limit wydatków i limit zobowiązań, który został przyjęty w projekcji.  

Przedsięwzięcia te można podzielić na trzy grupy: 

- 70 przedsięwzięć, które są kontynuowane bez żadnych zmian w stosunku  

do obecnie obowiązującej Wieloletniej Prognozy Finansowej  

- 31 przedsięwzięć, które są kontynuowane wraz ze zmianami z zakresu i kwot, 

które w tej chwili obowiązują  

- 1 przedsięwzięcie, które jest całkowicie nowe - „Organizacja Światowego 

Kongresu Rowerowego Velo - city”, realizowane w latach 2023/2025 i celem  

tego przedsięwzięcia jest przygotowanie kandydatury Gdańska na organizację 

światowego kongresu rowerowego, który odbędzie się w 2025 roku. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

 

OPINIA KOMISJI: 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały oraz wysłuchaniu 

informacji i wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta 

Gdańska, 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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PUNKT 2 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – druk nr 1460. 

Pani Agnieszka Rawa – Wydział Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego 

w Gdańsku 

Budżet Miasta Gdańska na 2023 rok został ustalony w taki sposób  

aby był całkowicie zgodny z Wieloletnią Prognozą Finansową. Był on uchwalony 

w bardzo trudnych warunkach i przy ograniczonych dochodach i bardzo dużych 

wzrostach wydatków. Zostały dodatkowo zaplanowane środki na podwyżki cen 

mediów, w tym energii elektrycznej, podwyżki minimalnego wynagrodzenia, 

które zostały ustalone ustawowo oraz większe wydatki z tytułu odsetek  

od zaciąganych kredytów z tytułu wzrostu stóp procentowych. 

Pani Barbara Imianowska – Członek Komisji 

Moje pytanie dotyczy basenu w Zespole Kształtowania Wizerunku,  

gdzie wykonawca nie wywiązał się  z dokończenia prac związanych z  remontem 

tego basenu. Czy w związku z tym, trzeba będzie dokładać środki finansowe  

na dokończenie tego remontu?    

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydział Rozwoju Społecznego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

Takie pytanie powinno być skierowane do Wydziału Projektów Inwestycyjnych, 

Wydział Rozwoju Społecznego nie wpływa na ten proces inwestycyjny. 

To zapytanie zostanie przekazane i odpowiedź zostanie Państwu udzielona. 

 

Pan Krystian Kłos Członek komisji 

Mam pytanie związane z subwencją oświatową jak będzie to wyglądało  

w przyszłym roku w porównaniu z poprzednimi latami, jeżeli chodzi o koszty 

edukacji w Gdańsku? 

 

Anna Suszyńska  Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego w Gdańsku 

W tym roku subwencja oświatowa zamknie się kwotą prawie 650 mln zł. 

natomiast wstępna subwencja oświatowa, przekazana nam  przez ministerstwo  

to 783 mln zł. na rok 2023. 
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Ostateczna subwencja oświatowa będzie dla nas znana  najprawdopodobniej  

w marcu i wówczas będziemy mogli coś dokładniej powiedzieć. Przyszłoroczna 

subwencja uwzględnia wprowadzone w tym roku podwyżki wynagrodzeń  

dla nauczycieli. 

 

Głosów dyskusji więcej nie było. 

 

 

OPINIA KOMISJI: 

 

Komisja po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały oraz wysłuchaniu 

informacji i wyjaśnień złożonych przez Przedstawiciela Prezydenta Miasta 

Gdańska, 4 głosami „za”, przy 3 wstrzymujących się – pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

PUNKT 3 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

Przewodniczący komisji udzielił głosu przedstawicielowi Rady Rodziców  

w Zespole Szkół Specjalnych nr 1 w Gdańsku. 

Szkoła składa wniosek o remont warsztatów szkolnych, wniosek został 

odrzucony. Jako Przewodnicząca Rady Rodziców, wielokrotnie pytałam się  Pani 

Dyrektor kiedy zostanie przeprowadzony remont, otrzymałam informację,  

że wniosek został  złożony i powinno to zostać wdrożone w przyszłym roku. 

Szkoła jest niedostosowana dla tych dzieci, ma małe pomieszczenia warsztatowe, 

nie ma windy i nie posiada sali gimnastycznej, szatni, biblioteki. 

Chciałabym abyście Państwo wzięli pod uwagę ten wniosek. 

 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji 

Zapewniam Panią, że każdy z radnych zna tę szkołę. Jestem w stałym kontakcie 

z Panią Dyrektor i zgadzam się z tym, że ta szkoła jak najbardziej wymaga 

doinwestowania. 

Bardzo dziękuję za ten głos.  

 

 

 

 

 



5 

 

Pan Krystian Kłos – Członek Komisji 

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom Pani, proponuję w przyszłym roku 

zorganizować  spotkanie w szerszym gronie, z Panią Dyrektor, Wydziałem 

Rozwoju Społecznego, Wydziałem Inwestycji, żebyśmy ustalili i  podjęli decyzję 

czy zostajemy w szkole, jeżeli zostajemy w szkole, to trzeba określić 

harmonogram prac do potrzeb uczniów, którzy tam uczęszczają.     

 

 

Przedstawiciel Rady Rodziców w Zespole Szkół Specjalnych nr 1 w Gdańsku.     

 

Liczę, że wezmą Państwo pod uwagę tę szkołę i liczę na inicjatywę z Państwa 

strony odnośnie spotkania aby ustalić harmonogram i plan działania ponieważ 

szkoła potrzebuje wsparcia Miasta. 

 

Pan Andrzej Kowalczys Przewodniczący Komisji 

Na początek proponuję spotkanie Pana Dyrektora Grzegorza Krygera, Pana 

Radnego Krystiana Kłosa, ja również chętnie się zaangażuję, żeby pomóc Pani 

Dyrektor i tej całej społeczności szkolnej, bo szkoła rzeczywiście jest wyjątkowa.  

 

Nie było więcej spraw wniesionych, wolnych wniosków, korespondencji. 

Na koniec  odczytana została lista obecności radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Kowalczys podziękował za uczestnictwo  

w posiedzeniu komisji i zamknął obrady.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji 

 

/-/Andrzej Kowalczys 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Irena Dondziak 

Biuro Rady Miasta Gdańska          
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